

NORTH  
STAR



ستار  
الشمالي



# North Star Towers and Poles

## ستار الشمالي للأبراج والأعمدة



ISO 9001:2015 Certified  
شهادة أيزو 9001 : 2015



## INTRODUCTION

North Star Towers and Poles began the manufacturing operation in 2012, partnering with MHF Factory for Poles and Steel works established in 2006.

In 2018 an agreement was signed and North Star has become the exclusive partner and division for MHF targeting the telecom industry for Towers and Poles.

With over 20 years' combined experience in Design/Engineering/Installation from North Star and the specialized Fabrication with MHF gives our customers a total solution for all your telecom tower and pole supply requirements.

We provide you full supply solutions for:

- Self Support Towers
- Guyed Towers
- Monopoles
- Telescoping Towers
- Roof Top Structures
- Special Custom Structure Solutions

North Star can manufacture various products with different heights, according to your specific requirements.

## مقدمة

بدأت ستار الشمالي بتصنيع الأبراج والأعمدة منذ 2012 بالشراكة مع مصنع محمد حسين للأعمدة والأعمال الحديدية الذي تأسس في 2006.

في عام 2018 تم توقيع اتفاقية وأصبحت ستار الشمالي الشريك الحصري لمصنع محمد حسين في قطاع أبراج وأعمدة الاتصالات.

مع أكثر من 20 عاما من الخبرة في التصميم والهندسة والتركيب لدى ستار الشمالي والتصنيع المتخصص لدى مصنع محمد حسين نعطي العملاء حولا كاملة لمتطلباتهم في مجال الأبراج والأعمدة.

نؤمن لكم حلول توريد كاملة لـ:

- الأبراج ذاتية الدعم
- الأبراج المدعمة بالشدادات
- الأعمدة
- الأبراج المتداخلة
- أبراج الأسطح
- حلول خاصة حسب الطلب

ستار الشمالي تستطيع تصنيع منتجات مختلفة بارتفاعات مختلفة بناء على متطلباتكم الخاصة.





## QUALITY

At North Star, our manufacturing process utilizes the highest quality steel for tower fabrication.

We are **ISO 9001:2015** certified for **manufacture of lattice towers and poles** and general steel fabrication works. We maintain the quality from start to finish and make sure that your product is of high quality meeting the design specifications for all our clients.



## الجودة

في ستار الشمالي، نستخدم الحديد الأعلى جودة في عملية التصنيع.

لدينا شهادة أيزو 9001 : 2015 في تصنيع الأبراج الشبكية والأعمدة، وأعمال تصنيع المنتجات الحديدية. نحافظ على الجودة من البداية وحتى النهاية للتأكد من أن منتجاتنا عالية الجودة تلبى متطلبات التصميم الخاصة بعملائنا.

## FACTORY

Our factory is located in Roses industrial area, Riyadh – Kharj Highway with more than 20,000 m<sup>2</sup> of factory space. Angles Production include 2 full lines of German technology fabrication CNC machinery. Pole Production includes 2 full lines of German technology fabrication machinery. Monthly capacity is 1200 tons per month for poles and towers combined.

## المصنع

يقع مصنعنا في منطقة الورود الصناعية على طريق الرياض – الخرج السريع ، بمساحة تتجاوز 20,000 مترا مربعا. خطوط إنتاج الزوايا وعدها اثنان تقنية ألمانية محوسبان ، وخطوط إنتاج الأعمدة وعدها اثنان تقنية ألمانية ، وتبلغ الطاقة الإنتاجية للمصنع 1200 طن شهريا للأبراج والأعمدة معا.



## CUSTOMERS

## العملاء



إرامكو السعودية  
Saudi Aramco



NOKIA

Zain

STC  
الاتصالات السعودية



الشركة السعودية للكهرباء  
Saudi Electricity Company  
Diligently Serving You





## CONTACT INFO

North Star Towers and Poles  
Rose Industrial Area- Al Kharj Highway  
Kingdom of Saudi Arabia.

## معلومات الاتصال

ستار الشمالي للأبراج والأعمدة  
منطقة الورود الصناعية - طريق الخرج السريع  
المملكة العربية السعودية

[tower@north-star.com.sa](mailto:tower@north-star.com.sa)  
[tower@mhe.com.sa](mailto:tower@mhe.com.sa)